
REFERAT bestyrelsesmøde Tisvilde Bio 

Mandag d. 25. april 2022 kl. 19.00 

 

Tilstede: Tine Miehe-Renard, Peter Højslev Petersen, Leif Tuxen, Jacob Trock, Ole Damsbo, 

Frederik Buchvald og Catharina Rosendal og Joachim Rosenstand. 

1. Valg af ordstyrer (JT) og referent (Frederik Buchvald) 
 
2. Godkendelse af dagsorden & referat (findes på intranettet)  

Godkendt. 

 

3. Økonomi (Peter)  

Årsrapport 2021 fremlægges og gennemgås. Årsregnskab og bankkonto fremlægges og gennemgås. 
Årsrapport godkendes og underskrives af bestyrelsen. 

b. Status 2022  

God økonomi. Tilfredsstillende overskud trods omstændigheder med Corona/nedlukning. 

c. Medlemmer – opkrævning 2022  
Udsendes mail med henblik på opkrævning som kan betales via betalingskort eller mobile pay. Sendes ikke 
girokort. Arbejdes fortsat på en mere automatisk opkrævning med form ofr abonnementsordning (Jacob; 
Peter) 
 
4. Alkoholbevilling (Peter)  
Fornyet ansøgning underskrives af bestyrelsen. 
 
5. Generalforsamling 21-05-2022  

a. På valg: Leif og Tine. Genopstiller. 

b. Valgt i 2021: Jacob, Peter, Ole, Joachim, Catharina & Frederik. Alle ønsker at fortsætte i bestyrelsen. 
(Afbud fra Catharina og Joachim til GF) 

c. Seneste frist for indkaldelse er 30-04. Jacob udsender denne uge. 

d. Der er ikke indkommet forslag til generalforsamlingen inden frist 1 april. 

e. Valg af dirigent (Ole) og referent (Frederik) til generalforsamlingen samt ansvarlig for traktement 
(Margit) 

f. Valg af revisor (Peter). Afventer endelig samtykke fra relevante personer. 
 
6. Honorar til bogholder (Peter)  
På grund af en betydelig arbejdsbyrde med hensyn til bogholderi besluttes at bevilge symbolsk honorar til 
denne opgave. 
 
7. Bistroen. Status (Leif, Ole, Peter)  
På baggrund af møde med Anders Buhl er bestyrelsen blevet forelagt Bistroens planer for sommeren 2022 
– herunder at, man kun forventer en generel åbning på ca. 2-2½ måneder om året. Dette kan eventuelt 
suppleres med enkelte weekend åbninger. Bestyrelsen vil vedvarende og fremadrettet have en diskussion 
og evaluering omkring lejemålet af Bistroén og hvorvidt den opfylder vores målsætning om lokal restaurant 
og ikke kun koncertsted i få uger om året – dog med samtidig hensyntagen til begrænsede kundegrundlag i 
vinterhalvår og muligheden for at drive en forretning. Genforhandling af lejemål og forpligtigelser hermed 
kan derfor på sigt komme på tale. 



Der er enighed om at der skal etables passage for bil bag biografen i sommerhalvåret – selvom der er 
opstillet borde og scene. Anders Buhl vil lave udkast til ansøgning som indsendes til kommunen på vegne af 
Tyrs Væld. 
Bestyrelsen vil i brev til Anders Buhl bede om at biografens ”gamle område” foran indgangen bliver 
reetableret således, at plantekasser/ bænke mm. tilbageflyttes til oprindelige placering – således at en del 
af Bistroens udeområde frigives. Endvidere vil bestyrelsen opfordre til at der ikke opsættes store 
skærmende presenninger ud mod gaden da det æstetisk har meget kedeligt udtryk.   
 
8. Renovering af lejlighed og toiletter i Bistro  
På foranledning fra Anders Buhl om mulighed for renovering af toiletter og lejligheden bag biografen er der 
indhentet overslag på udgift hertil, som andrager respektivt 400.000 kr. og 450.000 kr. Udgift i denne 
størrelsesorden vil kræve, at der i så fald bliver tale om fordeling af udgiften mellem biografen og Bistroen 
og endelig beslutning kan ikke træffes på det foreliggende. Anders Buhl vil blive præsenteret for 
estimerede udgiftsniveau.  
 
9. Brugerundersøgelse af vores gæster (Tine) - genudsendelse  
Jacob sender gamle rapporter. 
 
10. Kulturfoyer og events – afholdte som kommende (Leif) 
Gennemgås tidligere arrangementer og eventuelle problemstillinger hermed. Af planlagte i nærmere 
fremtid er dokumentar aften om Grethe Meyer samt ”Grønlandstema aftener” som formentlig vil strække 
sig over 2-3 dage.  
Kulturnat Tisvilde afholdes 15 oktober 2022. Leif primære tovholder på eventuelt arrangement. Dog 
planlagt Blues koncert samme sag til kl. 18.30 
 
11. Intranet (Jacob)  
Der er lavet små omrokeringer og database på intranet med opgavefordeling opdateret. Manualer og 
vejledninger vil løbende blive opdateret og lagt ind.  
 
12. Lugt i biografen – What to do? (Jacob)  
Trods ihærdig indsats ingen forklaring fundet. Dog mistanke om udtørrede vandlåse i lejligheden. Det sikres 

at vi har nøgle hertil. Diskuteres større ventilationsanlæg på sigt, men vil være af betragtelig udgift og der 

gås ikke videre med disse planer på nuværende tidspunkt. 

13. Henvendelser vedr. støtte. (Kulturnat og Stafet For Livet Gribskov)  
Kulturnat Tisvilde bevilges 1000 kr. 
Stafet for livet Gribskov gives ikke støtte. 
 
14. Arbejdsweekend – Status (Frederik)  
Planlagt til lørdag d 7 maj kl.9-13. Der er annonceret og ny mail sendes rundt med henblik på 
tilkendegivelser om at deltage. Frederik og Catharina står for praktiske arrangement – herunder indkøb af 
morgenmad/smørrebrød. 
 
15. Evt.  
Leif: 
a. 
Været til møde i ”biografforeningen” hvor man bl.a. diskuterede behovet for annoncering i lokalaviser. Der 
er fortsat segment som primært får information derfra.  
b. 



Digitale fremviser og lydudstyr har fået teknisk gennemgang og justering. Udskiftning indenfor overskuelig 
årrække er ikke urealistisk. Hensættes penge til dette hvert år. 
c. 
Den ”grønne” bølge skal prioriteres – herunder ex. sugerør af bambus/pap. 
Tine: 
Vedvarende ”klager” over kaffemaskinen og dens langsommelighed til travle aftenener. Der foreligger 
allerede plan for ny maskine (Jacob) – som dog indtil videre har været skudt til hjørne. Tages endnu engang 
op til tovholdermøde (Jacob). 
Catharina: 
Vil undersøge mulighederne for bedre ophængning af plakater i døråbningen samt indkøb af mindre glas til 
kaffe. 
 


